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Deltagere:  
Bestyrelsesmedlemmer:   Bjarne Boysen, Jannie Blavnsfeldt Hansen, Gitte Haase Jørgensen, Ann, Brian Larsen, Maia Mortensen, Susanne, Jesper 
Medarbejdere:  Nena, Trine 
Elevråd:  Andreas, Mie 
 
Ledelse:  Per og Ditte 
Gæster:   
 
Referent: Per 

Punkt Hvad handler punktet om? Ansvarlig Beslutning/referat 

1   DS  

- Afbud   Maja, Der er afbud.  

- Godkendelses af dagsorden   Den er godkendt. 

2 Indledning og orienteringspunkter:    

- Ledelsen har ordet - Teams telefoni 

- Samarbejde Fm, Vej og Park 

- Synlig ledelse 

- Nyt fra afdelingerne 

 Per er blevet Souschef per. 1.1.24 
 
Samarbejdet med Fm, Vej og Park: Der har været 
møder omkring de kommende opgaver, og der er ikke 
altid samme syn på hvad der skal laves. Der er møder 
ca hver 6 mdr. Da der var tilsyn sidst omkring 
arbejdstilsyn, kom der nogle påbud. Systemet er lidt 
stift. V/P skal lave ”vinterbekæmpelse” og det skabte 
udfordringer i denne vinter.  
Arbejdstilsynet kom uanmeldt på Mariegård: der var 
ikke mange anmærkninger, men der er bla. købt en ny 
støvsuger til værkstedet. (efteråret 23)  
Trivselsmåling kommer til eleverne i de kommende 
måneder.  

Dagsorden/referat  Broager Skole Telefon:  88724360 

Skolebestyrelsesmøde  Sønderborg Kommune  broagerskole@sonderborg.dk 

09-01-2024 
 

Kl. 18:00-20:30 på lærerværelset 
 

 
Nejsvej 19, 6310 Broager www.broagerskole.dk 

mailto:broagerskole@sonderborg.dk
http://www.broagerskole.dk/
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Julefodbold: Ros til, at der blev blandet på årgangene, 
det giver relationer eleverne imellem.  
Fællesskabsugen: Jytte pyt er kontaktet inden hun går 
på pension. Der arbejdes på 3 områder, hvor der laves 
forestillinger, men et område med gadegøgl og boder. 
Den demokratiske opbygning fastholdes.   
Teams telefoni: Det fungerer ok, og der købes ekstra 
telefoner, som kam bruges. Kl 14:30 / 15:00 lukker 
telefonerne på skolen.  
Nyt fra afdelingerne:  
Udskoling: projekt, termin, projekt, introkurser mm.  
 
Mellemtrin: 6 årgang er på vej i en sammenrystning i 
forhold til de nye kommende klasser i 7 klasse. 4 
årgang kommer mere i ro, der kommer langsomt 
resultaterne af det som er sat i værk. Overgangen har 
været drøftet i SB flere gange, der spørges ind til dette 
samarbejde: der kommer fokus på ”den gode historie” 
og de kommende valgfag.  
Det er som det plejer: Det er flere bekymringer inden 
skiftet, end der viser sig i praksis. 
Indskoling:  
 
Der er forberedelser i gang i forhold til de kommende 
0 klasserne. Personalet er på besøg i børnehaverne. 
(der er 56 mulige kandidater i vores distrikt) 
Mariegård: Udfordringer, der er tilmeldte børn i 
juleferien, hvor der ikke kommer børn alligevel. Der er 
gjort et stort forarbejde. Personalet har været 
frustreret. (Mulighed for at genoptage samarbejdet 
med Nydam) Der kommer lidt nyt: 3 nye hytter, plus 
lydisolering af hoppepude 
 
Special: Inklusions øjne på dagens opbygning. Aron 
mm er på, og der kigges på H0, H1, H2. Vi kører med 
den inklusion, der kan lade sig gøre.  

- Elevråd har ordet  Andreas/Mie Der er datoer på vej.  
Millionpulje + Ditte med til møde.   
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3 Punker til 

orientering/drøftelse/beslutning: 

   

3.1    Økonomi   500.000 kr. er med til det kommende år.  
Det er fornuftigt ud, der købt lidt ind 
(Bord/stol/skærme)  
Der blev lavet en masse høringssvar, men der er ikke 
kommet et svar eller model tilbage. (Politisk svar)  
 

3.2    Sidste skoledag 9. årgang Kommunal beslutning omkring en alkoholfri sidste 
skoledag for 9. årgang, med inddragelse af elever. 

 Der er kommet penge til sidste skoledag, ca. 120.000 
”Den alkoholfrie dag” på et andet sted, med musik 
eller street food eller noget andet. Der er nogle elever, 
som skal være med i udformningen af dagen. 
 
Dimission er som vi kender den.  

3.3 FP9 Drøftelse af AI   Hvordan takler vi det?  
Der har været et udtræk fra kommunen fra sidste år.  
Vi får nok en løsning, hvor alle elever arbejder på 
kommunale elev PC´er. Der kommer ca. 50 nye til 
skolen. Eleverne og personalet bliver sat ind i reglerne, 
når vi kommer dertil.  

3.4 PR i nærmiljøet Hvordan kan nærmiljøet bruge skolen og hvordan 
kan vi som skole blive mere synlig i byen. 
Drøftelse og sparring af dette. 

 IM: Samarbet med plejehjemmet. (Avis tema) 
Broagerhus, lokalhistorisk arkiv, Christiansminde 
Skoledage i børnehaverne. 
Plejecenteret: Spil-dage, læsning,  
Kirken: Jule arrangement eller andet. Kirken som 
kulturtilbud.  
Geo-kast.  
Mosen.  
Bibliotek.  

4 Meddelelser:   Ikke noget pt.  

- Formand    

- Ledelse    

- PR    

- LMU    

- FRO    

- Andre    

-     
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5 Evt.    

- Evt.    

Punkter til kommende møder 
Brugen af Aula 

  Valg til skolebestyrelsen.  
Høringssvar?  
Kommende møde 29 feb 2024. Dagsorden kommer 
efter vinterferien.  

 
 
Bestyrelsesmødet starter med en let gang spisning 


